
Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Žernov 
ze dne 30. 10. 2017 

 
Přítomni dle prezenční listiny. Omluveni Martina Zoufalová – Tučková, Eliška Hamáčková, 
MUDr. Jiří Pácalt 
Zahájení zasedání v 18.00hod., zasedání bylo ukončeno v 20:05 hod. 
Zasedání moderoval starosta Mgr. Libor Mojžíš. 
hosté 2 
 

1. Úvod. Starosta přivítal všechny přítomné i hosty.   
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. 
Zapisovatel - Ing. Marie Hanušová; ověřovatelé – František Knápek a Josef Čapek. 
 
USNESENÍ č. 1: Zastupitelstvo městyse schvaluje zapisovatele Ing. Marii Hanušovou, 
ověřovatele Františka Knápka a Josefa Čapka. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
3. Byl schválen program zasedání s těmito doplněnými body: 
a) Směrnice o veřejných zakázkách 

b) Peněžní fond na pořízení techniky SDH 

  

USNESENÍ č. 2: Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání s doplněnými body 
jednání. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
4. Plnění usnesení z posledního zasedání zastupitelstva městyse: 
a) Žádost pan Jarý – trvá 
b) Cyklostezka – z odpovědi na žádost o zařazení cyklostezky mezi Českou Skalicí a 
Červeným Kostelcem do strategie Královéhradeckého kraje vyplývá, že obce musí samy 
financovat projektovou dokumentaci a zahájit stavební řízení. Po schválení územního 
rozhodnutí je šance, že Královéhradecký kraj zařadí cyklostezku do svého strategického 
plánu a bude možnost žádat o dotaci na vybudování cyklostezky. Starosta zahájí jednání 
s obcí Červená Hora a městem Červený Kostelec. 
c) KPÚ a polní cesty – tento týden probíhá pokládka asfaltového povrchu na cestě směr 
Všeliby a za hřbitovem směr Popluž. Potom dojde k opravě povrchu cesty „V Kraji“. 
d) „Ulička“ – dnes podepsány kupní smlouvy s majiteli přilehlých pozemků. Zbývá kupní 
smlouva s panem Karlem Čapkem ml. 
e) Dětské hřiště na velké návsi – budou odstraněny dřevěné prvky, které jsou v dezolátním 
stavu 
f) Revitalizace velké návsi – úkol trvá 
 
USNESENÍ č. 3: 
na vědomí Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

5. Topení sokolovna. Dosavadním způsobem vytápění sokolovny je kotel na naftu. 

Problém s revizí. Možnost ještě prověřit pořízení nového naftového kotle.  
Varianty řešení současného stavu: 
a) tepelné čerpadlo PC 145 tis. 
b) přímotopy PC 40 tis. (4 konvektory) 
USNESENÍ č. 4: Zastupitelstvo městyse schvaluje vybavit sokolovnu přímotopy s tím, že 
zároveň bude zateplen strop sokolovny. Zodpovídá Mojžíš a Hůlka. Bude provedena změna 
rozpočtu v paragrafu 3412 pol. 6121 40 000 Kč v RO 8/2017. 



Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
6. Prodej vozu FORD TRANZIT. Dne 21. 9. 2017 byl vyvěšen záměr na prodej vozu FORD. 
Městys obdržel 3 nabídky. Během jednání byly obálky otevřeny. 
1. nabídka paní Jana Pazdziorová, Trutnov – 50 200 Kč 
2. nabídka pan  František Veselý, Kamenice – Ládví – 51 253 Kč 
3. nabídka pan Michal Kops, Náchod – 55 000 Kč. 
  
USNESENÍ č. 5: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k uzavření kupní smlouvy 
s panem Michalem Kopsem, který nabídl nejvyšší cenu 55 000 Kč. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

7. Nákup minibusu pro potřeby SDH. Zástupci SDH předložili požadavky na parametry 

nového vozu (9 míst, rok výroky max 2010, stav tachometru do 200 tis. km, cena do 300 tis.) 
Starosta navrhuje výběrovou komisi ve složení Libor Mojžíš, Karel Tuček a Pavel Macháně. 
USNESENÍ č. 6: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k realizaci koupě minibusu 
v součinnosti s panem Tučkem a panem Macháně v cenové relaci do 300 tis. Kč. Bude 
provedena změna rozpočtu v par. 6171 pol. 6130 300 000 Kč v RO 8/2017. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

8. Směrnice o zadávání veřejných zakázek. Starosta ve své pravomoci bude 

schvalovat zakázky na dodávky, služby a na stavební práce do výše 300 tis. Kč bez DPH.  
(I. kategorie). 
 
USNESENÍ č. 7: Zastupitelstvo městyse schvaluje novou směrnici o zadávání veřejných 
zakázek s platností od 31. 10. 2017. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

9. Žádost pan Jarý. Projednávání tohoto bodu se odkládá na další jednání zastupitelstva. 

 
USNESENÍ č. 8 
na vědomí Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
10. Nové stanovy DSO ÚPA. Starosta seznámil s návrhem nových stanov DSO ÚPA. 

 
USNESENÍ č. 9: Zastupitelstvo městyse schvaluje nové stanovy DSO ÚPA. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

11. Zákon o střetu zájmů. Po novele zákona vznikla povinnost neuvolněnému starostovi 

a místostarostovi podat vstupní oznámení elektronicky do 30. 11. 2017. Pro následující roky 
je termín oznámení vždy do 30. 6. 
 

USNESENÍ č. 10:  
na vědomí Pro 6 proti 0, zdržel 0 
 

12. Příprava nového webu. Starosta předložil dvě nabídky na vytvoření nových 

webových stránek městyse. 
Firma Galileo – nabídka na profesionální web 24 tis. + 5 916 roční poplatek 
     nabídka na standardní web 18 tis. + 5 916 roční poplatek 
Firma Pavel Vít – nabídka na profesionální web 29,5 tis. + 3 620 roční poplatek 
        nabídka na standardní web 18 tis. + 3 620 roční poplatek 

 
USNESENÍ č. 15: Zastupitelstvo městyse schvaluje pořízení nového webu pro městys 
Žernov od pana Pavla Víta ve standardní verzi za 18 tis. + 3 620 Kč roční poplatek. 



 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
13. Zadávací dokumentace – Výběrové řízení na realizaci dotace na sběrná 
místa 2018. Městys obdržel rozhodnutí o poskytnutí dotace od MŽP ve výši 973 265 Kč. 

Dle směrnice o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu proběhne výběrové řízení na 
dodávku kontejnerů, dodávku stavebních prací a dodávku štěpkovače. Starosta osloví firmy 
SILVAGRO, ŠPELDA a DUDEK, AGROMAK, Daniš Davaztechnik a PLANTAX. 
 
USNESENÍ č. 16: Zastupitelstvo městyse schvaluje výběrové řízení na realizaci dotace na 
sběrná místa v roce 2018 dle firmy TNT consulting 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

14. Příprava dotačních titulů na rok 2018. 
1. Sběrná místa a nádoby – dotace přidělena 
2. POV – MMR 

 DT 2 – veřejná prostranství 
 DT 4 – sakrální stavby (Boží muka na hřbitově a kříž na Rýzmburku) 
 DT 5  - opravy místních komunikací 

3. POV – KHK 
 DT 2 – veřejná prostranství 
 DT 4 – sakrální stavby (Boží muka na hřbitově a kříž na Rýzmburku) 
 DT 5 – opravy místních komunikací 

4. IROP – MAS – chodník ULIČKA 
 

 

USNESENÍ č. 17: Zastupitelstvo městyse souhlasí s podáním žádostí do Programu obnovy 
venkova MMR 117D815. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č. 18: Zastupitelstvo městyse souhlasí s podáním žádosti do Programu obnovy 
venkova KHK 18POVU1. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č. 19: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k podání žádosti do POV KHK a 
POV MMR. Žádosti zpracuje Mgr. Libor Mojžíš. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č. 20: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k zahájení výběrového řízení na 
komunikace, veřejná prostranství a parkovací plochy dle aktuální směrnice o ZVZMR. 
Rozhodující kritérium – cena. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
15. Rozpočtové opatření č. 6/2017. 
 
USNESENÍ č. 21: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2017, 
které je přílohou tohoto zápisu. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

16. Plán inventur a inventarizační komise na rok 2017. Zastupitelstvo městyse 

projednalo plán inventur na rok 2017. Složení inventarizační komise – předseda Eva 
Hudečková, členové - Josef Kočí, Pavel Macháně a Eliška Hamáčková. 
 



USNESENÍ č. 22: Zastupitelstvo městyse schválilo plán inventur na rok 2017 a 
inventarizační komisi ve složení – předseda Eva Hudečková, členové – Josef Kočí, Eliška 
Hamáčková a Pavel Macháně  
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
17. Tvorba peněžního fondu na obnovu techniky SDH. Pravidla tvorby peněžního 

fondu ukládají zastupitelstvu městyse každoročně schválit výši rozpočtových prostředků 
převedených do Fondu obnovy majetku SDH. 
 
USNESENÍ č. 23: Zastupitelstvo městyse schvaluje převedení částky 100 000 Kč do Fondu 
obnovy majetku SDH. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
18. Různé. 
a) Informace starosty k závodu horských kol Žernovský bajk (podány žádosti na Lesní 

správě Dvůr Králové nad Labem a Rychnov nad Kněžnou, CHKO Broumovsko) 
b) Po pádu stromu je zničena část lávky Na Pohodlí. Cena opravy předběžně vyčíslena na 
200 tis. Kč. Byla nahlášen pojistná událost. Starosta jednal se zástupcem Lesů ČR o 
posouzení dalších stromů, které ohrožují svým pádem lávku. 
c) Rozsvěcení vánočního stromu – 2. 12. 2017 (zajištěna účast MŠ Červená Hora, paní 
Hudečková osloví paní Pácaltovou případně paní Pajerovou k nácviku žernovských dětí). 
Starosta zajistí zvukaře. 
d) Adventní koncert v kapli Panny Marie Sněžné – 10. 12. 2017 v 16.00 
e) Bio odpad. Starosta vydal zákaz ukládání odpadu (větví) za sokolovnou v místě 
spáleniště. Paní Hudečková zajistí označení místa zákazovou tabulí. 
f) Starosta navrhnul, aby se rozpočet na rok 2018 schválil do konce roku 2017. 
g) Příští jednání zastupitelstva městyse bude 18. 12. 2017 v 18.00 hod. 
 
USNESENÍ č. 24:  
na vědomí Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
 
 
 

Starosta: Libor Mojžíš 
 
 
 
 
 
Zapsala dne 31. 10. 2017    Ověřil:  František Knápek 
 
Ing. Marie Hanušová                                                             Josef Čapek 


